

Title (en)

VALVE FOR METERING A FLUID

Title (de)

VENTIL ZUM ZUMESSEN EINES FLUIDS

Title (fr)

VANNE DE DOSAGE D'UN FLUIDE

Publication

EP 3822475 A1 20210519 (DE)

Application

EP 20209959 A 20171019

Priority

- DE 102016225776 A 20161221
- EP 17786914 A 20171019
- EP 2017076701 W 20171019

Abstract (en)

[origin: WO2018114088A1] The invention relates to a valve (1) for metering a fluid, which, in particular, is used as a fuel injection valve for internal combustion engines, comprises an electromagnetic actuator (10) and a valve needle (5) that can be actuated by the actuator (10), wherein an armature (6) of the actuator (10) is guided on the valve needle (5), wherein a stop element (7) which limits the movement of the armature (6) relative to the valve needle (5) is arranged on the valve needle (5), and wherein the armature (6) has a spring holder (27) that opens toward the stop element (7) and into which a spring (27) supported on the stop element (7) is inserted. Here, the valve needle (5) is guided along a longitudinal axis (4) of the housing (2) via the armature (6) and/or the stop element (7). In addition, as viewed along the longitudinal axis (4), a length (f) of the spring folder (25) is smaller than a spring length (F) of the spring in the non-actuated initial state.

Abstract (de)

Ein Ventil (1) zum Zumessen eines Fluids, das insbesondere als Brennstoffeinspritzventil für Brennkraftmaschinen dient, umfasst einen elektromagnetischen Aktuator (10) und eine von dem Aktuator (10) betätigbare Ventilnadel (5), wobei an der Ventilnadel (5) ein Anker (6) des Aktuators (10) geführt ist, wobei an der Ventilnadel (5) ein Anschlagelement (7) angeordnet ist, das eine Bewegung des Ankers (6) relativ zu der Ventilnadel (5) begrenzt und wobei der Anker (6) eine zu dem Anschlagelement (7) hin offene Federaufnahme (27) aufweist, in die eine an dem Anschlagelement (7) abgestützte Feder (27) eingesetzt ist. Hierbei ist die Ventilnadel (5) über den Anker (6) und/oder das Anschlagelement (7) entlang einer Längsachse (4) eines Gehäuses (2) geführt. Ferner ist entlang der Längsachse (4) betrachtet eine Länge (f) der Federaufnahme (25) kleiner als eine Federlänge (F) der Feder im unbetätigten Ausgangszustand.

IPC 8 full level

F02M 51/06 (2006.01); **F02M 55/00** (2006.01); **F02M 61/12** (2006.01); **F02M 61/20** (2006.01); **F02M 63/00** (2006.01)

CPC (source: EP KR US)

F02M 51/0671 (2013.01 - EP KR US); **F02M 51/0685** (2013.01 - EP KR US); **F02M 55/008** (2013.01 - EP); **F02M 61/12** (2013.01 - EP KR US);
F02M 61/205 (2013.01 - EP KR US); **F02M 63/0075** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)

DE 102013222613 A1 20150507 - BOSCH GMBH ROBERT [DE]

Citation (search report)

- [Y] EP 2789844 A1 20141015 - KEFICO CORP [KR]
- [Y] JP 2010180758 A 20100819 - DENSO CORP, et al
- [A] WO 2015049195 A1 20150409 - CONTINENTAL AUTOMOTIVE GMBH [DE]
- [A] WO 0125614 A1 20010412 - BOSCH GMBH ROBERT [DE], et al

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

DE 102016225776 A1 20180621; CN 110100089 A 20190806; CN 110100089 B 20211221; CN 110100089 B9 20220111;
EP 3559437 A1 20191030; EP 3559437 B1 20210127; EP 3822475 A1 20210519; EP 3822475 B1 20230517; JP 2020502423 A 20200123;
JP 6845937 B2 20210324; KR 102394017 B1 20220506; KR 20190097052 A 20190820; US 11359589 B2 20220614;
US 2019309712 A1 20191010; WO 2018114088 A1 20180628

DOCDB simple family (application)

DE 102016225776 A 20161221; CN 201780079650 A 20171019; EP 17786914 A 20171019; EP 2017076701 W 20171019;
EP 20209959 A 20171019; JP 2019533441 A 20171019; KR 20197017824 A 20171019; US 201716470831 A 20171019